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Fælles brugermøde + Brugerrådsmøde 

mandag den 11. oktober 2021 

Dagsorden: Bilag: Beslutning: 

1.  Godkendelse af referat fra d. 23. 

august. 

 Der er først indbetaling til AC-klubben i 2022, 

siger Claus. Brugerrådet er enige. 

Der bliver banko 3/11 + gudstjeneste 27/10. 

 

2.  Nyt til og fra ledelsen.  Hanne Stier:  

Julefrokost: tirsdag d. 30. nov. - maden er gratis 

for borgerne. Skal man have ledsager med, koster 

maden for ledsageren. Måske kan AC-klubben 

hjælpe med arrangementet / musik? 

Billedværkstedet: det vides ikke, om værkstedet 

starter op igen. Bytoften står ikke for værkstedet – 

det gør DOF (Dansk Oplysnings Forbund). 

Ang. fugle: Der skal være nogen til at passe dem i 

weekender/ferier. Det vides ikke, om nogen kan / 

vil tage denne opgave. 

 

3.  Økonomi orientering fra Claus.  ”Der er god økonomi i kassen”, siger Claus. Der 

kan søges om midler til diverse arrangementer. 

Der er indkommet et forslag til 2-3 foredrag i AC, 

som kan koste op til 10.000 kr. Brugerrådet giver 

grønt lys til dette. 

 

4.  Skal vi ikke have i gang med lave 

Blækklatten igen? Orientering fra 

Claus. 

 

 Personalet i team A + B har talt sammen omkring 

Blækklatten. Der var her forslag om, at Team A 

skulle stå for Skærmen – og Team B skulle stå for 

Blækklatten. Blækklatten skulle genopstå som en 

slags væg-avis (Dorthe og Annemette ved mere). 

Der har desværre ikke været den store interesse 

blandt borgerne for at deltage i disse 2 grupper, så 

de ligger lidt underdrejet pt. 

 

Claus foreslår, at man kan sende artikler til ham – 

så vil han sætte dem sammen til en avis, som kan 

printes på administrationen og lægges på 

Brugerrådets hjemmeside (John BH kan lave 

korrektur på avisen). I skal bruge denne her mail, 

hvis det bliver til noget: 

bytoftenhusavis@gmail.com. Claus samler 

avisartikler fremadrettet.  



 

Hjemmeside: www.ackb.dk 

5.  Nyt til og fra brugere og team A. 

  
Hvordan afholdes julefrokosten i år? Det 
er fælles julefrokost tirsdag d. 30. 
november. Har formanden fået at vide. 
Hvad vil prisen være for at deltage? 
(Nogen udtrykker de synes det er bedst 

at være i mindre grupper/teams og andre 

vil helst det er for hele huset). 

Er der nyt omkring tilbud af keramik og 

billedværksted, som tidligere var et DOF-

tilbud. Kommer tilbuddene på Bytoften 

igen? 

Er der mere nyt i,f.t fuglene? Får vi dem 

tilbage igen? - Vi er informeret om, at det 

kan være svært omkring pasning i f.eks. 

ferie og weekender. Men vi er en del, 

som virkelig nød at sidde ude og lytte og 

se på dem. 

Er det muligt at placere brugerrådets 

fællesmøde på flere forskellige dage? Så 

der måske er flere der kan deltage? 

Info: Julen synges ind, sammen med Jann 

Guldhammer torsdag d. 2-12-21 fra kl. 

10-11.30. Alle er velkommen. Der 

kommer opslag op ca. 14 dage før, vi 

afholder arrangementet. 
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Se punkt 2. 

 

Brugerrådet foreslår at have Husorkestret til at 

optræde i starten af julefrokosten. 

 

 

 

 

Se punkt 2. 

 

Man kan ringe og høre DOF, om de har en 

underviser, der kan bruges her på Bytoften. 

 

Se punkt 2. 

 

 

 

 

 

 

Der har været lidt utilfredshed med, at 

fællesmødet altid afholdes mandag. Brugerrådet 

har forsøgt at afholde det her møde en onsdag, 

men det var ikke muligt. Brugerrådet tager dette 

op til næste år. 

6.  Nyt til og fra brugere og team B. 

-Har et ønske om en pårørende dag i 

aktivitetscentret. 

 

-Vil gerne om der kunne blive 

arrangeret en aftenfest a la ”single 

fest” med borgere fra andre steder som 

fx Lunden fra Varde. Med levende 

musik? 

 

 

Kunne der arbejdes på et 

Samarbejde/besøg foredrag med fx 

fodspiller fra FCM, eller andre 

foredrag. 

 

→ 

 

 

→ 

 

 

 

 

 

 

→ 

 

God ide, siger flere. Ledelsen skal indover, 

hvornår dette kan afholdes. 

 

Dette gives videre til Bruger/Pårørende-rådet. 

Ledelsen skal spørges, da det tidligere er meldt ud, 

at det ikke må koste extra at afholde fester. 

Personalet skal have aftentillæg for at møde op 

efter kl. 17 + der skal flere på arbejde fra 

afdelingerne. 

 

Forslag om Rune Klan fra Tv-programmet Tabu. 

7.  Blomsterhilsner og gaver.   

8.  Næste møde? Mandag d. 6. 

december. 
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9.  Evt. 

 

 Præsten Lasse B. Madsen kommer på besøg/til 

gudstjeneste. Det bliver mandag 27. oktober + 

24/11 og 22/12. 

 

Angående indbetaling af kontingent i 2022 

foreslår Claus, der kan være kontant indbetaling til 

Claus og John BH et par mandage i det nye år. 

 

Forslag om udveksling af erfaring med Tre Birke 

to gange om året. De hører ganske vist under 

Handicap og Psykiatri – men der kan alligevel 

godt udveksles ideer og erfaringer. Claus, John 

BH og Søren undersøger dette. 

 

 

Referent: Søren Ø. Skjelmose 


